
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen)  

Datum: 8 september 2019

Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht,

Steller vragen: raadslid de heer Gerrit Venis (fractie: PRO Sliedrecht) 

Onderwerp: Duurzaamheidslening.

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller.

Vraag 1:
Is het college bereid om op korte termijn (besluitvorming in de eerste 
besluitvormende raad na het zomerreces) de raad een voorstel te doen 
om tijdelijk gelden uit de blijverslening en de starterslening te benutten 
t.b.v. de duurzaamheidslening?

Vraag 2:
Is het college bereid om uiterlijk bij de behandeling van de begroting 2020 
een voorstel te doen voor een extra donatie t.b.v. de 
duurzaamheidslening en daarbij – eventueel vooruitlopend op de 
feitelijke verkoop – financiële middelen in te zetten van de verkoop van 
Eneco-aandelen? (geschatte opbrengst ca. € 15.000.000).

Vraag 3:
De Sliedrechtse duurzaamheidslening kent ook mogelijkheden om op een 
voordelige manier asbestdaken te laten verwijderen. Nu de Eerste Kamer 
het wetsvoorstel dat een verbod op asbestdaken mogelijk maakt, heeft 
verworpen hetgeen ook gevolgen heeft / kan hebben voor het actief het 



stimuleren van de sanering van asbestdaken, willen we graag weten wat 
daarvan – in het kader van de Sliedrechtse duurzaamheidslening - de 
gevolgen zijn? 

Toelichting:

De fractie van PRO Sliedrecht heeft het persbericht dat het budget voor 
een duurzaamheidslening op is door grote vraag met de nodige droefheid 
gelezen.
Kort na het moment dat een van onze fractieleden in zijn 
Raadspraatcolumn in Het Kompas die regeling aanprijst, zijn er geen 
gelden meer beschikbaar.
Nu komt het niet helemaal onverwacht, want al begin juli meldde 
wethouder Spek de zichtbaarheid van de bodem van deze regeling. 
Daarbij deed hij ook de suggestie te bezien of eerder door de raad 
specifiek beschikbaar gestelde gelden voor het verlenen van o.a. 
blijversleningen en startersleningen deels aangewend kunnen worden.”

Via beantwoording van technische vragen, weten we dat op dit moment in 
de blijverslening nog het volledig eerder beschikbaar gestelde bedrag (€ 
300.000) beschikbaar is en in de starterslening nog € 208.000. 
Hoewel onze fractie beslist geen voorstander is (een van) beide regelingen 
op te heffen ten gunste van de duurzaamheidslening, is er wat ons betreft 
geen reden de nog beschikbare gelden niet deels en tijdelijk aan te 
wenden. 

Ondertekening en naam raadslid,

Gerrit Venis


